
Protokół Nr  1/07 
z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  11 stycznia 2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał na VI Sesję RM. 

-przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw 
Społecznych. 

3. Plany finansowe szkół i przedszkoli. 
-przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw 

Społecznych. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej na 2007 rok. 

-przedstawia Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta. 
5. Propozycje do kadencyjnego planu pracy Rady. 
6. Propozycje do planu pracy Rady na 2007 rok. 
7. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2007 rok. 
8. Sprawy różne: 

- rozpatrzenie pisma  w sprawie wytypowania kandydatów spośród do Rady Sportu. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
St.Hatłas – prosił, aby rozpatrzyć projekty bez długiego przedstawiania.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia: za-6 (jednogłośnie). 
 

Ad 2  

Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw Społecznych przedstawił 
następujące  projekty uchwał: 
a) w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 

złotych w Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie (B), 
b) w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 

złotych w SP Nr 4  w Białogardzie (C), 
c) w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 

złotych w SP Nr 5  w Białogardzie (D), 
 

Komisja przegłosowała blokiem projekty: za-6 (jednogłośnie). 
 
Ad 3 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – pytał kto weryfikuje potrzeby szkół, czy wydział? To zajęcie wydziału. 
K.Stobiecki – stwierdził, że nie ma uprawnień. 
J.Harłacz – pytał czy wrócą do przedszkoli logopedzi? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że plany szkół to wewnętrzny element dyrektora szkoły, 
Burmistrz i Skarbnik układają  finansowanie a dyrektor rozkłada wydatki na elementy wg 
zapotrzebowania. 

A.Świrko – stwierdził, że skoro jeden dyrektor przeznacza środki na podwyżki a inni likwidują 
zajęcia pozalekcyjne to Wydział powinien się przyglądać, jak szkoły planują wydatki. 

J.Harłacz – pytał czy logopeda działa na tej samej zasadzie co uważają szkoły? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że dyrektorzy składają zapotrzebowanie, ale nie było tego w tym  

w zakresie. 
A.Świrko – prosił o przygotowanie informacji ile jest  zajęć pozalekcyjnych w szkołach. 
 
Komisja prosi o przygotowanie informacji ile zajęć pozalekcyjnych jest w szkołach w roku 

szkolnym 2005/2006 roku i jakie są plany na 2007 rok?  
 
J.Turnik – powiedział, że nagroda Burmistrza powinna być większa niż nagroda Dyrektora. 
B.Stanczewski – stwierdził, że we wszystkich szkołach nie ma oszczędności a audyty mówiły o 

dwucyfrowych oszczędnościach. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że są oszczędności w poszczególnych szkołach o 17%. Zakup 

energii to szerokie pojęcie: cieplna, woda, gaz. 
A.Świrko – powiedział, że w planach szkół powinny być zawarte na ten cel mniejsze kwoty. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że to zapis dyrektora. Miasto przekazuje mniej środków. 
A.Świrko – pytał czy Wydział Edukacji dyskutuje z dyrektorami o tym, aby zaoszczędzić celem 

zwiększenia liczby godzin zajęć pozalekcyjnych czy zatrudnienia logopedy? 
K.Sosnowski – stwierdził, że mówiono, iż po wymianie okien będzie cieplej w szkołach. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że jest średnie zmniejszenie na ogrzewaniu szkół, na ten cel 

szkoły zaplanowały wzrost o 5, 10%. 
J.Harłacz – powiedział, że być może takie podwyżki są zasadne, bo wszystko drożeje. 
 
Ad 4 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – wnioskował o zapisanie 120 tys. zł na basen kryty. Radny pytał czy 10 tys. zł na 

nagrody i stypendia znajdą się po przyjęciu budżetu czy trzeba szukać teraz? Ponadto 
wniósł o wyodrębnienie  z kwoty 20 tys. zł w promocji kwoty 12 tys. zł na organizację 
imprez organizowanych przez AKS:  

- mistrzostwa Polski juniorów w zapasach – 6 tys. zł 
- puchar Bałtyku – 3 tys. zł 
- puchar Burmistrza w podnoszeniu ciężarów weteranów – 3 tys. zł. 
 
Komisja prosi o przedstawienie informacji ile dzieci w tym roku skorzystało z basenu? 
 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że dochody będą na poziomie planowanym, są poprawki 

Burmistrza. Kwota 10 tys. zł nie jest zagrożeniem dla budżetu. 
A.Świrko - wnioskował o poparcie i docenienie ludzi działających w kulturze, zapisując kwotę 

5 tys. zł na ten cel. 
Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę 10 min. 
Po przerwie wznowiono posiedzenie. 
A.Świrko – wnioskował, aby zwiększyć środki na ukończenie remontu Kościoła Mariackiegio i 

przy ul. Świdwińskiej. 
Z-ca Burmistrza – poparł, wyjaśniając, że Burmistrz wyszedł z taką propozycją. Staramy się o 

rekonstrukcję kościoła. Kwota 18 tys. zł powinna wystarczyć na dokończenie remontu 
Kościoła Mariackiego. 
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J.Turnik – prosił, aby uszczegółowić czy CIS obejmuje 30 osób czy więcej? 
B.Stanczewski – powiedział, że 4 lata temu było remontowane Przedszkole Nr 2 a teraz jest 

zapis 150 tys. zł. Radny pytał  czego dotyczy ta kwota? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to zapotrzebowanie poza planem. 
 
Ad 5, 6, 7 
Propozycje do planu kadencyjnego Rady Miejskiej: 
J.Turnik –zgłosił potrzebę opracowania koncepcji funkcjonowania kultury na bazie Domu 

Kultury. 
Sł. Domański – wnioskował o analizę nauczania indywidualnego i możliwości tworzenia klas 

nauczania zintegrowanego – I kwartał (M.Lis). 
Przegłosowano: za-10 ( jednogłośnie). 
A.Świrko – wniósł o  poproszenie przedstawiciela z  Kuratorium, aby poznać przyczyny 

niskiego poziomu nauczania. Pomoc społeczna – policzyć na co, bo najpotrzebniejsi nie 
korzystają, gdyż sprytniejsi już wzięli. W miesiącach IV-V analiza pomocy społecznej. 

J.Leszczyk – proponował zaopiniowanie nagród przenieść na I kwartał. Radny zaproponował 
następujące tematy: Informacja o bezrobociu w mieście i aktualizacja dot. miejsc pracy. 
Kierunki rozwoju kultury i sportu w mieście. Informacja nt. zaawansowania prac w Domu 
Kultury. Zagospodarowanie terenów zielonych w mieście. Sprawozdanie z organizacji 
pozarządowych.  

B.Stanczewski – proponował dokonanie wizji sali gimnastycznej przy Gimnazjum Nr 1. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że było przedstawione. 
Komisja przegłosowała następujące wnioski: 
- do budżetu Miasta na 2007 rok: 
1.Komisja prosi o rozważenie możliwości nieodpłatnej opieki logopedy dla dzieci w 

przedszkolach miejskich. Przegłosowano: za-10, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
2.Komisja wnioskuje, aby w rozdziale 75023 § 4270 zakup usług remontowych pkt 3) remont 

kanalizacji sanitarnej i deszczowej z kwoty 160.000 przeznaczyć kwotę 120.000 na  
realizację  zadania  budowa basenu.  

 Przegłosowano: za-10, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
3.Z zapisanej kwoty 20 tys. zł z dofinansowania organizacji imprez sportowych dział 926 

rozdział 92695 § 4300 zakup usług pozostałych wydzielić środki na  organizację 3 imprez 
organizowanych przez AKS w następujących kwotach: 
- mistrzostwa Polski juniorów w zapasach – 6 tys. zł 
- puchar Bałtyku – 3 tys. zł 
- puchar Burmistrza w podnoszeniu ciężarów weteranów – 3 tys. zł. 

 Przegłosowano: za-8, przeciw-0, wstrzymało się-3. 
4.Zapisać kwotę 5 tys. zł  na nagrody dla działaczy kultury. 
 Przegłosowano: za-11 (jednogłośnie). 
5.Zwiększyć środki na zadania z zakresu ochrony zabytków zlecone do realizacji parafiom dla 

kościoła p.w. Św. Jerzego. Przegłosowano: za-10, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

- do planu kadencyjnego Rady Miejskiej: 
1. Analiza nauczania indywidualnego i możliwości tworzenia klas zintegrowanych. 
    Przegłosowano: za-10 (jednogłośnie). 

 
A.Świrko – zaprosił Komisję na wizytę do BSM. 
A.Styczyński – proponował, aby po turniejach wręczać uroczyście nagrodę u Burmistrza. 
B.Stanczewski – poinformował, że pokryje jednorazowy koszt wyjazdu radnych na basen do 
Świdwina. 
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Ad 8  

Radni wytypowali następujących kandydatów spośród Komisji do Rady Sportu: 
B.Stanczewski – wyraził zgodę 
J.Leszczyk – wyraził zgodę 
K.Skoczyk – wyraził zgodę  
Komisja przegłosowała: za-10 (jednogłośnie) powyższy skład członków Komisji do Rady 

Sportu. 
 
   
 
Ad 9 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 20.05

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 
 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                 Janusz Turnik 
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